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Slučaj Knjaz: Pritisci sa svih strana 
IZVOR: B92, BETA  

Beograd -- Milko Štimac rekao da je u privatizaciji Knjaza Miloša bilo pritisaka sa svih strana 

oko toga ko će da preuzme kompaniju. 

 

Predsednik Komisije za hartije od vrednosti Milko Štimac rekao je, svedočeći pred Anketnim 

odborom za utvrĎivanje činjenica o zakonitosti postupanja državnih organa u privatizaciji "Knjaza 

Miloša", da je, posle dodatne ponude Predraga Danilovića da će svim akcionarima koji se odluče za 

Apurnu za svaku akciju pokloniti tri i po hiljade dinara, Komisija morala da diskvalifikuje "Apurnu". 

Štimac je potvrdio da ga je posle diskvalifikacije "Apurne" telefonom pozvao potpredsednik Vlade 

Miroljub Labus. "Razgovor je bio takvog tona... ne sećam se da je nešto tražio, ali nije bio bio 

prijatan, da tako kažem. Ne mogu da kažem konkretno da mi je rekao: 'Slušaj, ima da poništiš ovo 

rešenje' ili tako nešto, to zaista iskreno ne mogu da kažem da je tražio. Mislim da može da se kaže 

da je izrazio svoje negodovanje donošenjem takvog rešenja", rekao je Štimac.  

 

Milko Štimac je naveo da ga niko nije zvao da doĎe u Vladu već da je sam tražio sastanak sa 

ministrom finansija MlaĎanom Dinkićem u vezi sa odlukom Komisije. Komisija je nekoliko dana 

kasnije promenila odluku o diskvalifikaciji Apurne. 

 

KURIR, 24.11.2004. 

LABUS SLOMIO MILKA ŠTIMCA! 
Predsednik Komisije za hartije od vrednosti završio u bolnici posle pritisaka Labusa, 
Bubala i Dinkića, koji su tražili da Divčeva Apurna kupi Knjaz Miloš 

BEOGRAD - Predsednik komisije za hartije od vrednosti Milko Štimac završio je u bolnici 
posle verbalnih pretnji i pritisaka koje su na njega vršili potpredsednik Vlade Srbije Miroljub 

Labus i ministri finansija i privrede Mlađan Dinkić i Predrag Bubalo u vezi s prodajom fabrike 

"Knjaz Miloš", saznaje Kurir u Komisiji za hartije od vrednosti. 
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Komisija za hartije od vrednosti u ponedeljak je diskvalifikovala iz trke za "Knjaz" 
"Apurnu", zajedničku firmu Vlada Divca i "Danonea", zbog ponude košarkaša 

Predraga Danilovića da "pomogne" i pokloni 3.500 dinara po akciji svakom akcionaru 
koji svoje deonice pridruži ovoj firmi. O tome je i napisano saopštenje za javnost 

(pogledajte okvir), ali pre nego što je i prosleđeno medijima, telefoni su se "usijali" 

od nebrojenih poziva i pritisaka na Štimca da ovu odluku suspenduje. Na kraju je to i 
učinjeno. 

- Iako je Komisija zajednički donela odluku da izbaci "Apurnu" iz trke za "Knjaza", na Štimca 

su krenuli pritisci da takvu odluku poništi. Zato je i otkazana konferencija za novinare 
Komisije, koja je htela da objavi tu odluku. Štimac je pozvan na razgovor u Vladu Srbije, 

gde ga je njegov partijski šef Labus nagovarao da poništi ovu odluku i dozvoli da "Apurna" 
kupi većinski paket "Knjaza Miloša". Štimac je Labusu u jednom trenutku rekao: "Profesore, 

ovo što tražite je protivzakonito." Na to mu je Labus odgovorio: "Znam, ali moraš ovako da 
uradiš, u pitanju je Vlada Srbije, državni interes, Koštunica." Toliko su ga pritiskali, da je na 

kraju Štimcu pozlilo, tako da je posle sastanka zbog povišenog pritiska i bola u grudima 
prebačen u Urgentni centar - kaže za Kurir jedan od članova Komisije za hartije od 

vrednosti. 

On dodaje da je Štimac ceo jučerašnji dan proveo na Kardiovaskularnoj klinici KBC-a Srbije 
na ispitivanju i da se na poslu najverovatnije neće pojavljivati narednih nekoliko dana. 

- Štimac mi je rekao da posle svega očekuje da će ga smeniti sa čela Komisije za hartije od 

vrednosti. Ovo nije prvi pritisak Miroljuba Labusa i Predraga Bubala na njega, a slično je bilo 
i prilikom prodaje prvog paketa akcija "Knjaza Miloša", kada su oni od njega tražili da učini 

sve da "Danone", koji se tada sam pojavio na tenderu, kupi akcije "Knjaza", iako je imao 
lošiju ponudu od FPP "Balkan limitida" - navodi naš sagovornik. 

Kuriru je u Urgentnom centru potvrđeno da je Milko Štimac u ponedeljak predveče primljen 

u ovu ustanovu, ali više detalja nisu želeli da nam otkriju. 

 

Nova sednica Anketnog odbora 
B 92, EKONOMIJA | PETAK 28.01.2005 | 17:25 -> 20:51 

 Nastavljen je rad Anketnog odbora koji ispituje činjenice u vezi sa privatizacijom Knjaza Miloša.  

 

Prodaja akcija Knjaza Miloša bila je veoma uspešna, ali bolje da je kupio Danon, izjavio ministar 

privrede. "Šteta je što su u završnici postupka za preuzimanje akcija 'Knjaza Miloša' izoštale ponude 
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francuskog 'Danona' i slovenačke kompanije 'Laško", rekao je ministar 

Predrag Bubalo, svedočeći pred Anketnim odborom Skupštine Srbije koji 

utvrĎuje činjenice o zakonitosti postupanja državnih organa u postupku 

privatizacije "Knjaza Miloša".  

 

Prema njegovoj oceni, Komisija za hartije od vrednosti je u postupku odobravanja ponuda za 

preuzimanje akcija "Knjaza Miloša" radila neefikasno i pravila greške. "Prva greška je bila to što je 

odobrena ponuda FPP Balkan limitida nakon što je potpisan Memorandum o razumevanju sa 

košarkašom Vladom Divcem, koji je nameravao da dokapitalizuje aranĎelovačku fabriku", rekao je 

Bubalo, napominjući da bi se možda ceo proces drugačije odvijao da su nadležni državni organi brzo 

reagovali i uključili se u taj slučaj.  

 

Bubalo je negirao da je na bilo koji način vršio pritisak na članove Komisije za hartije od vrednosti, ali 

je potvrdio da se interesovao za njene odluke i da je izrazio nezadovoljstvo u razgovoru sa 

predsednikom Komisije Milkom Štimcom kad je saznao da je iz postupka diskvalifikovana "Apurna", 

zajednička firma "Danona" i Divca.  

 

On je naveo da je smatrao da je najbolje rešenje bilo da se nastavi proces preuzimanja akcija 

"Knjaza Miloš", a da se kazni košsrkaš Predrag Danilović, koji je, kako je rekao, na nedozvoljen 

način, nudeći poklon malim akcionarima, pokušao da poboljša ponudu "Apurne".  

 

Bubalo je istakao da, dok je trajao postupak preuzimanja akcija "Knjaza Miloša", nije imao nikakve 

kontakte sa predstavnicima "Danona", ali da se u Parizu, u toku razgovora za francuskim 

privrednicima, sreo sa potpredsednikom te kompanija, baš u vreme kad je u Beogradu objavljeno da 

je "Danonova" ponuda bila uspešna.  

 

Sekretar Komisije za hartije od vrednosti Olivera Savović je potvrdila da su sve odluke Komisije, 

vezane za ponude za preuzimanje akcija "Knjaza Miloš", donošene jednoglasno.  

 

Ona je potvrdila da je ranije radila kao jedan od direktora u beogradskoj firmi "Dibek", koja je bila u 

vlasništvu Milana Beka, stručnog konsultanta firme FFP Balkan limitid, koja je postala većinski 

vlasnik "Knjaza Miloš".  

 



Načelnik u Komisiji za hartije od vrednosti Ljubinka Vučetić je rekla da, prema njenoj proceni, nije 

bilo pravnog osnova za diskvalifikaciju "Apurne" iz postupka preuzimanja akcija "Knjaza Miloša".  

 

Komisija, kako je dodala, tada nije uvažila njeno mišljenje da je najbolje rešenje da se ponovi 

postupak, ali je, ipak, dva dana kasnije, doneta takva odluka i Komisija je poništila ranije rešenje o 

diskvalifikaciji Apurne".  

 

Naredna sednica Anketnog odbora zakazana je za sredu, 2. februara, a izjave bi trebalo da daju 

potpredsednik Vlade Srbije Miroljub Labus i direktor Centralnog registra Vida Uzelac. 

 


